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Dit is alweer de laatste nieuwsbrief van het eerste lopende jaar, een jaar
waarin we in rustiger vaarwater terecht zijn gekomen voor wat betreft de
Duitse Staande Langhaar. Door verschillen in inzicht en meningen hebben in
het afgelopen jaar een aantal oud leden de koppen bij elkaar gestoken en is
er een nieuwe vereniging opgericht t.w. de “Duitse Langhaar Club” kortweg
“DLC”.

Voor wat de Duitse Langhaar Club betreft komt er nu weer een beetje
zonneschijn achter de wolken vandaan. Na bijna een jaar van vergaderen,
overleggen, berichten versturen, inschrijving bij de kamer van koophandel,
bezoek aan de notaris en intensief contact met de Raad van Beheer, is het
bijna zover dat we ons een officiële club kunnen noemen. Het bestuur van de
Raad van Beheer heeft onze aanvraag voor lidmaatschap in behandeling
genomen. Conform artikel 8 Huishoudelijk Reglement worden nu de
belanghebbenden, namelijk de reeds aangesloten verenigingen, gehoord.

Deze belanghebbenden hebben vier weken de tijd om te reageren en daarna
neemt het bestuur van de Raad van Beheer hierover een besluit. Dus naar
verwachting kan er in de loop van januari 2023 witte rook uit de schoorsteen
komen. Tot zover de huidige stand van zaken.

We zitten nu midden in de donkere dagen voor kerst, letterlijk wel te
verstaan. Een tijd om even terug te kijken naar wat er zoal is gebeurd, zowel
in hondenwereld als ook in de maatschappij om ons heen. Een tijd van
bezinning.

Maar laten we hierbij niet te lang bij stil blijven staan, we hebben immers een
toekomst voor ons liggen, een tijd vol met mogelijkheden en uitdagingen.
Allereerst  krijgen we de Algemene Leden Vergadering op 11-02-2023. Nu
het weer kan hebben we een vergadering uitgeschreven waar ieder lid weer
bij aanwezig kan zijn. De plaats van samenkomst is:
Hotel Schimmel, Stationsweg243, 3931 EP, Woudenberg. De uitnodiging en
de bijbehorende documenten zullen u tijdig worden toegestuurd.

Het bestuur en de redactiecommissie wensen u allen prettige feestdagen en
vooral een voorspoedig 2023 toe.

Even voorstellen



Spurarbeit ( hase oder fuchs )
Nasengebrauch
Suche
Vorstehen
Führigkeit

Regelmatig wordt er mij gevraagd van "wat houdt een VJP in Duitsland eigenlijk in". Bijgaand heb ik op papier
gezet, wat het inhoud, en wat er voor nodig is.

VJP ( officieel Verbands Jugend Prufung, ) ook wel "Vorjahres Prufung" of "Jugendsuche" genaamd. Het is in
eerste instantie een aanlegproef voor de natuurlijke aanleg van voorstaande honden, die nog geen 2 jaar oud zijn.
( peildatum hiervoor is 1 oktober), dus honden die voor 1 oktober geboren zijn, moeten het jaar erop de VJP lopen,
die op of na 1 oktober geboren zijn, die mogen het daarop volgende jaar erop de VJP lopen, deze zijn dus al
anderhalf voordat ze de VJP moeten lopen.

De VJP bestaat eigenlijk uit 5 onderdelen die gewaardeerd worden met een cijfer:

En de schotvastheid en het karakter van de hond zijn invulvakken.
Spurarbeit: (spoorwil-spoorzekerheid)
Hier wordt de hond beoordeeld op de spoorwil / spoorvastheid van een hazen- of een vossen spoor, meestal is het
een hazenspoor wat de hond moet uitwerken.
Nasengebrauch: (neusgebruik)
Hier wordt naar de fijngevoeligheid en het gebruik van de neus van de hond gekeken. 
Suche: (zoekwijze)
Hier wordt naar de zoekwijze van de hond gekeken, passend bij het ras.
Vorstehen: (voorstaan)
Als de hond wild vindt, moet het die voorstaan.
Führigkeit: (de wil om samen met de voorjager te werken)
Hierbij wordt gekeken naar de wil om samen met de voorjager (baas) te willen werken.
Daarnaast wordt de schotvastheid van de hond, het karakter, en het gebit bekeken.
VJP’s worden door heel Duitsland heen georganiseerd van maart tot en met begin mei, deze worden
georganiseerd door de rasverenigingen (zuchtverrein) of door regionale jacht verenigingen (Jagd gebrauchshunde
verrein) die onder de regionale jagersverenigingen vallen.

In Duitsland kun je eigenlijk ook alleen maar aan proeven meedoen, als je een jachtakte hebt, dit komt enerzijds
doordat pups (bijna) alleen maar verkocht worden aan jagers, anderzijds organiseren ze ook alleen maar proeven
voor de honden die ook actief mee gaan op de jacht.
Verslag VJP van Ardo (Siem v.d. Vlasroot)
’s Ochtends vroeg melden bij het suche Lokal, restaurant waar de groepen ingedeeld worden,
De entingsboekjes worden gecontroleerd (met name hondsdolheid "rabies" inenting moet minimaal 1 maand oud
zijn)
Jachtakte of Duitse Jagdschein controle (voor de verzekering)
Controle chipnummer of dit klopt met de opgegeven inschrijving (dit wordt in het veld ook nog een keer
gecontroleerd).
Vervolgens indeling van de groepen, iedere groep bestaat uit 3 of 4 honden, en 3 keurmeesters, met daarnaast
meestal een veldbegeleider, die het jachtveld goed kent.

Vervolgens gaan alle groepen naar het veld, onderweg daarnaartoe. Vlak voordat we op de plek waren, wemelde
het daar van de hazen zodat in ieder geval voor het hazenspoor geen probleem zou zijn om een spoor te kunnen
lopen.

 

VJP, oftewel Verbands Jugend Prufung.



Toen we op de plaats waren, in een super mooi veld, eerst de honden 1 voor 1 maar even los, konden ze alvast
wat laten zien, maar vooral dat ze even hun behoefte konden doen.
Als eerste wordt meestal begonnen met het hazenspoor (s’morgens is de ondergroei meestal nog wat vochtig
zodat het wat makkelijker is om een goed geurspoor te volgen)  met zijn allen op linie door het veld, op zoek naar
hazen, zodra er 1 haas loskomt, alle honden omdraaien, zodat ze de haas niet zien, en er puur op het spoor
gewerkt kon worden, Ardo was als 4e in de groep, dus de 1e twee hadden al op een spoor gewerkt op het veld,
dus eerst maar naar een ander gedeelte in het veld, waar de veldbegeleider fazanten verwachtte, dus konden we
ook gelijk aan een Suche beginnen, Ardo begon met een hele mooi zoekpatroon, maar ik merkte al wel dat er veel
sporen van wild in het veld waren, en halverwege werkte die op een fazanten- spoor een heel eind naar voren,
maar de keurmeesters hadden al wel wat kunnen zien van het zoekpatroon, neusgebruik en gehoorzaamheid en
spoor.
De andere honden in de groep, hadden toch nog wel wat meer moeite met het vele aanwezige wild, waardoor er 1
bijna niet in een goede zoek kwam, en de anderen heel veel met de ogen gingen werken, waardoor voor hen het
voorstaan toch wel een probleem werd.

Weer door naar een ander stuk van het veld, hier mocht Ardo gelijk weer met een suche beginnen, dit was naast
een boerderij waar ik zag dat er katten en kippen losliepen, dus Ardo daar maar een beetje uit de buurt gehouden,
hij maakte mooie slagen, en driekwart van het veld, kwam die mooi tot voorstaan, ik had aan Ardo al gemerkt dat
er een loper was (fazant die zich niet drukt, maar loopt) maar toch kon Ardo deze fazant vastzetten, en mooi op
voorstaan, net voordat we erbij waren, kwam de fazant op, Ardo er een stukje achteraan, maar kwam netjes terug
op mijn fluitsignaal, dan mocht ik hem ook gelijk weer aanlijnen, mooi, een heleboel al gehad, voorstaan, zoek,
gehoorzaamheid neusgebruik, alleen nog een mooi hazenspoor en zijn wij al klaar.

Doordat 2 andere honden in de groep heel veel op de ogen werkten, en de aanwezigheid van de vele hazen in het
veld, was het voor deze honden heel moeilijk om vanuit een goede zoek voor te komen staan, en de
"Richterobman" (hoofdkeurmeester van de groep) vroeg mij of het voor mij goed was om eerst deze 2 honden de
mogelijkheid te bieden om voor te kunnen staan, (Ardo moest als enige nog een hazenspoor uitwerken) maar
gezien het aantal hazen, en dat het nog mooi vochtig was in het veld, had ik er geen probleem mee, dat ze eerst
deze 2 honden de mogelijkheid gaven om voor te kunnen staan.

Toen ze hierin waren geslaagd, ging het weer op linie door het veld. Het duurde maar even voordat er een haas
loskwam, dus zodra deze uit het zicht verdwenen was, mocht Ardo het spoor uitwerken, dat deed hij mooi, 1e veld
over, sloot over, 2e veld over, weg over, na de weg kon ik zien dat hij het spoor van het haas even losliet, maar
doordat er zoveel sporen waren, bleef hij van het na het andere spoor uitwerken, even aan de keurmeester
gevraagd of die genoeg gezien had, en deze knikte instemmend, dus Ardo maar rustig teruggefloten, en deze
luisterde ook netjes.
Toen moesten we allemaal nog de schottest doen, Ardo rustig laten zoeken, en op een gegeven moment zegt de
keurmeester schieten, eerste schot, Ardo natuurlijk even kijken waar het schot vandaan kwam, maar lekker
doorzoeken, vervolgens nog een schot, weer lekker doorzoeken, en daarna weer aanlijnen.
Keurmeesters hadden genoeg gezien, dus worden de chipnummers nogmaals uitgelezen, de tanden worden
gecontroleerd, de ogen wordt na gekeken, en ook of Ardo wel ballen had wordt gecontroleerd. 
Vervolgens eerst de tussentijdse opmaak, van wat de keurmeesters allemaal hadden gezien van de honden, plus
de cijfer waardering, Ardo hadden ze voor alles een 10 gegeven, met de vermelding erbij, dat Ardo een hond was,
die al prima klaar was, en zo mee kon op jacht. Ardo had ook de meeste punten van de groep.
Vervolgens komt dan de vraag, of iemand zich nog wil verbeteren voor een cijfer (die mogelijkheid is er, maar je
kunt ook nog lager krijgen, als de hond het niet laat zien), op zich wist ik dat Ardo normaal hoger kon scoren in de
Suche en in het voorstaan, maar gezien het hele mooie veld met veel wild, moet je dan ook zeggen van, het is
goed zo.
Daarna terug naar het Suchenlokal, samen eten, en dan de prijsuitreiking, van de 12 honden hadden er 2 het niet
gehaald, en Ardo werd in totaal 4e met 70 punten.

Ik wens jullie allemaal fijne feestdagen. 
Raymond Starink

Vervolg VJP



Even voorstellen

Dit bleek een 2,5 jarige DSL te zijn genaamd Chess. Sophia was opslag verliefd op hem en ik moest even
wennen daar ik een Mechelaar en een Ierse Setter had gehad. Maar we hebben de sprong toch met
hem gewaagd. Tijdens de gezondheidscontrole bij de dierenarts bleek de assistente de fokker te zijn
van Chess, wat een kleine wereld.

Met Chess ben ik de jachttraining ingerold en SJP gelopen. Onze Bruine Beer, zoals wij Chess noemde is
13,5 jaar geworden. Hierna volgde Bram, hij kwam van de fokker Jan Boers. Helaas is Bram maar 9 jaar
geworden, hij wordt nog steeds gemist. Zowel Chess als Bram waren dol op Italië

Nu hebben wij Brunò, een Van De Oude Wijngaard, net als Bram zijn moeder was. Brunò kwam vlak
voor de Coronatijd en na één puppy jachttraining is er lange tijd weinig gedaan op een paar losse
workshops en trainingen na. Gelukkig trainen wij nu volop bij Infinity Gundogs in Den Helder.

Eind 2021 hebben wij  Brunò medisch laten keuren volgens de richtlijnen van de NVL en het FCI. Hij
voldoet aan alle gezondheidseisen en staat nu dan ook op de Dekreulijst van onze club.

Bij de oprichting van de vereniging zijn wij in aanraking gekomen met Sophie Zwager, Fokster van DSL.
Zij maakte ons bekend met een hondenshow. Sindsdien lopen Brunò en ik hondenshows in Nederland,
België, Duitsland en Zwitserland en hebben wij ons geplaatst voor de Crufts in maart 2023 in
Birmingham. Brunò heeft recent zijn laatste CAC punt in Nederland gehaald en is nu Nederlands
kampioen.

Zoals je hebt kunnen lezen is de DSL een prachtige hond voor zowel de jacht als huishond, waar je als
gezin heel veel plezier van kan hebben. Het is een allrounder.

Bij de oprichting van de “Duitse Langhaar Club” heb ik mij opgegeven als commissielid FBC. Het ras ligt
mij na aan mijn hart en wil samen met de Club en haar leden er voor zorgdragen dat er op een correcte
wijze gefokt wordt.

Graag zie ik jullie snel bij één van de door de vereniging georganiseerde evenementen

Groetjes Hedwig

Mijn naam is Hedwig Geuze

Fok Begeleiding Commissie (FBC)

Ruim 25 jaar geleden ben ik voor
het eerst in aanraking gekomen
met de Duitse Staande Langhaar.

Vlak voor onze trouwdag in 1999
werden wij door een collega van
Sophia op een hond geattendeerd
dit in het dierenasiel in Hoorn zat. 



 Je wilt eigen kennel beginnen;

Fokken met de Duitse Langhaar,
Wil je fokken met je hond, dan zul je je toch moeten afvragen
waarom je dit zou willen?
Hiervoor zijn meerdere reden op te noemen o.a.:

1.
   2. Je hond is zo’n goede jachthond en huishond , daarvan wil je
        anderen ook laten genieten;
   3.  Het is zo leuk om pups te hebben van je hond;
   4.  Als er niet gefokt wordt, dan hebben we over paar jaar 
        geen DSL meer.

Fokken met een Duitse Staande Langhaar

Het wachtwoord van de site  voor het bekijken van de
foto's van de familiedag en de wandeldag Soesterbergen
is:  WalTakke28822!*$
ALV  11-02-2023
WGT en nestkeuring 16-04-2023
Kampioensclubmatch 25-6-2023

Nog een paar dingen die u moet weten 

Nadere berichtgeving over deze evenementen volgen z.s.m.

Als eerste controleer je de heupen (HD onderzoek);
Daarna het Schildklierkankeronderzoek, want zoals jullie allemaal weten, je hond hoeft niet ziek te zijn maar kan ook
een lijder zijn. En met een lijder zou je niet moeten willen fokken; 

Ook de ogen moeten nog gecontroleerd worden, het gaat hierom het "ECVO" onderzoek. Tja met een blinde hond
kan je niet jagen is mij door een jager verteld;
Het E locus onderzoek en ook of je hond er nog uitziet zoals de FCI standaard het benoemd.

Er is natuurlijk, voordat je wilt fokken, het nodige aan huiswerk te doen, je wilt namelijk gezonde honden fokken.
Dus laat je diverse gezondheidsonderzoeken doen. 

      (meer hierover is te lezen op onze website "www.duitselanghaarclub.nl".

Wij hebben een ras dat al meer dan 100 jaar bestaat en we willen het graag zo zuiver mogelijk houden.
Waar en hoe je deze onderzoeken kunt aanvragen is te lezen op onze site.
Het is heel wat, wat je moet doen wil je fokken met je hond.
Oh ja, het is inderdaad ook nodig dat de honden getest worden op jachtkwaliteiten (WGT), en dat is eigenlijk het leukste
en waar ons ras voor is geboren.
Alle informatie is nog te vinden op onze site. En mochten er nog meer vragen zijn , neem dan gerust contact op 
met de FBC (fbc@duitselanghaarclub.nl) Wij gaan dan samen proberen om voor alle vragen een antwoord te
vinden.



Mijn eerste Langhaar 

De volgende dag het oude hondenhok schoongemaakt, een nieuwe mand gekocht. En s’avonds  Hektor
opgehaald (ik kon de hond nog zelf een naam geven). Thuisgekomen de hond in zijn mand gewezen. Vervolgens
gebeurde er iets heel vreemds. Hektor ging op zijn gemak liggen keek wat rond en viel vervolgens in slaap. Ik
schrok me dood, is die hond wel gezond? De volgende dag direct de fokker gebeld met mijn bevindingen. Tja zei
hij, “dit is geen Mechelse herder, maak je geen zorgen”. (De fokker had de hond al prima opgevoed).
Had een hondenschool gevonden waar ik zondags terecht kon. Een wereld ging voor me open. De Mechelse
herders die ik/wij hadden konden eigenlijk maar een paar dingen, Blaffen, gemeen kijken en heel goed balletjes
vangen. Meer training hadden ze nooit gehad. Dus zo’n hondenschool waar de hond moest zitten, liggen, volgen,
het was allemaal nieuw voor mij. Hektor deed het allemaal prima en slaagde zonder enige moeite. Het enige
commentaar wat ik kreeg was: “Snap niet dat iemand die zo druk/gestrest is zo’n rustige hond heeft” 
De volgend stap was dus een jachthondentraining. Ik hoefde niet lang te zoeken want Heintje Rovers gaf al jaren
de jachthondentraining op Koks een paar honderd meter bij mij vandaan. Toen ik zei wie ik was en een Langhaar
had, was ik direct welkom. Hijzelf was een echte Langhaar man. Hij kende mij. Zijn jacht lag tegen mijn perceel
aan. 

Bij de informatieavond een paar weken voor aanvang cursus werd uitgelegd wat Heintje de honden allemaal ging
leren. De moed zonk me in de schoenen. Ik had in de 10 weken bij die hondenschool de hond een paar simpele
dingen kunnen leren. En nu zouden we de hond de meest ingewikkelde taken moeten leren en dat in 20 weken.
Het leek mij onmogelijk. De eerste week van de training was een soort herhaling van de hondenschool. Volgen,
liggen e.d. Week twee werd de dummy voor de dag gehaald. De meeste honden pakte de aangereikte dummy in
hun bek. Hektor hield zijn bek stijf gesloten. Toen we met enige moeite de dummy in zijn bek hadden gekregen,
spuugde hij hem direct weer op de grond. Thuis veel oefenen, er was vooruitgang met het pakken maar langer
dan een paar seconde hield hij de dummy niet vast. De trainer zei “komt goed” maar ik werd elke week
gestrester. De hele trainingsgroep was ondertussen zo ver dat hun honden al een dummy kon halen en afgeven.
Hektor liep wel naar de dummy, maar daar hield het dan op. Op een bepaald moment met een andere cursist
afgesproken om op een woensdagavond te trainen. 
Zijn hond(een Weimaraner) kende het apporteren een beetje. De Weimaraner mocht eerst, Hektor moest
toekijken. Zijn hond haalt de dummy en gooit die voor hem op de grond. Niet perfect maar beter dan niks.
Vervolgens mijn beurt, “Hektor apport”, Hektor loopt naar de dummy pakt hem heel voorzichtig op komt voor me
staan en geeft hem netjes af, of hij nog nooit iets anders gedaan had. Ik snap niet waarom Hektor ineens het
“licht zag”, maar ik was die dag een heel gelukkig mens.

Door Maarten van den Bosch

Bij de Langhaar puppy bemiddeling vroegen
ze of ik bezwaar had tegen een Reu van 6
maanden. Vond ik prima, dacht toen, “lekker
makkelijk al direct een grote hond”  Kreeg
een adres, belde de fokker, en ben er direct
die avond heen gereden. Zag de honden en
wist binnen 0.1 seconde, dit is mijn hond.
Vervolgens binnen koffie gedronken, en
over de honden gepraat. Vanuit mijn
onderhandelingspositie was het natuurlijk
gunstiger om wat terughoudend te zijn. Hij
vroeg 500 euro.



Mijn eerste langhaar vervolg

De cursus verliep vanaf dat moment prima. Waar ik weken met afgunst naar al die apporterende honden keek, was de situatie
nu omgedraaid. Hektor deed het prima hij apporteerde kraaien, konijnen, duiven e.d. En hij heeft vervolgens zijn hele werkende
leven, nooit ook maar enige wild beschadigd. Ik had kippen en kuikens rond het huis lopen die diverse keer door Hektor
geapporteerd zijn. Kon ze altijd weer los laten. Ze kakelde wat verontwaardigd maar dat was het dan wel.
Alhoewel Hektor het licht had gezien mbt tot apporteren, blijft het met zo’n jonge hond toch nog altijd wel spannend. Dus het
examen van de jachthondentraining was voor mij super spannend. Je weet weliswaar dat je hond in principe alle proeven kent,
maar het blijft een hond. De proeven gingen goed, De laatste proef was markeren, altijd een spannend onderdeel. Hektor loopt
recht naar de eend, pakt de eend, komt terug maar 10 meter voor me draait hij af. Mijn hartslag gaat naar de 200. De hond loopt
trots met zijn eend langs al het publiek, en geeft hem vervolgens netjes aan mij af. 
Het jaar daarop heb ik mijn jachtakte gehaald, stelde niks voor.

Maarten van den Bosch.

Het bestuur dient jaarlijks één of meer ledenvergaderingen uit te schrijven. De Duitse Langhaar club bestaat
volgend jaar 1 jaar. Op 11-02-2023 organiseren wij een "fysieke" ledenvergadering in de Schimmel,
Stationsweg 243 3931 EP, te Woudenberg.

Het bestuur nodigt alle leden van harte uit om hierbij aanwezig te zijn. Er zal teruggekeken worden op wat er
in het afgelopen jaar de revue is gepasseerd en daarnaast richten wij onze blik op de toekomst want daar
liggen immers de uitdagingen en de kansen.

Ruim voor de de genoemde datum zullen de betreffende stukken aan u worden toegestuurd.
Noteer deze datum alvast in uw agenda want we rekenen op uw komst !!

Algemene ledenvergadering 2023

Het bestuur en de
commissies wensen u 

en een


